
Z III Sesji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim

z dnia 23 grudnia 2014 roku

o godzinie 10:00 w remizie Ochotniczej Strazy Pozamej przy ulicy Wojska Polskiego 20 w
Lubieniu Kujawskim odbyla si~ III Sesja Rady Miejskiej. Obrady prowadzil Przewodnicz'lcy
Rady Pan Marek Malachowski.
Przewodnicz'lcy Rady otworzyl obrady, powital wszystkich przybylych. Po oficjalnym
otwarciu obrad nastctPilo stwierdzenie quorum.
Na stan 15 Radnych na sali obecnych bylo 14 Radnych, Radna Marzena Zaborowska sp6znia
si~, wobec czego obrady III Sesji Rady Miejskiej staly si~ prawomocne.

Przyj~cie protokolu z obrad poprzedniej Sesji - Nr II12014.
Przewodnicz'lcy Rady przypomnial 0 podj~tych uchwalach na II Sesji. Zapytal czy ktos z
Radnych ma uwagi do protokolu. Uwag nie bylo.

Przewodnicz'lcy Rady poddal pod glosowanie protok61 obrad z II Sesji. Za prZYJ~Clem
protokolu Nr II12014 glosowalo 14 Radnych, przy braku glos6w "wstrzymuj'lcych si~" i
"przeciwnych". Protok61 nr II12014 zostal przyj~ty.

Przewodniczqcy Rady - zarz'ldzil chwil~ przerwy, 0 godzinie 10:09 Radna Marzena
Zaborowska potwierdzila swoj'l obecnosc i obrady zostaly wznowione.

Wyb6r sekretarza obrad.

Przewodnicz'lcy Rady zaproponowal na sekretarza obrad Radnego Mieczyslawa Gientk~.
Zapytal czy Radny wyraza zgod~. Radny wyrazil zgod~. Przewodnicz'lcy Rady zapytal czy S'l
inne propozycje. Innych propozycji nie bylo. Przewodnicz'lcy poddal pod glosowanie
kandydatur~ Radnego Mieczyslawa Gientki na sekretarza obrad sesji. Za wyborem Radnego
glosowalo 14 Radnych przy jednym glosie "wstrzymuj'lcym". Przewodnicz'lcy Rady
stwierdzil, ze Radny Mieczyslaw Gientka zostal wybrany sekretarzem III Sesji Rady
Miejskiej.

Przewodniczqcy Rady - powiedzial, ze pkt. 4 zaszla mala zmiana i poprosil Pana Sekretarza 0

wyjasnienie.

Sekretarz - Szanowni Panstwo, Biuro Rady przygotowuj'lC materialy dla Panstwa i wysylaj'lc
je dysponowalo projektem uchwaly 0 tytule, kt6ry Pailstwo w zaproszeniu mieliscie. Po tym
dniu nastctPily jednak w swietle Panstwa uzgodnien zmiany tak aby projekt tej uchwaly
odzwierciedlal brzmienie pelnych sklad6w osobowych.W wyniku tych uzgodnien i ten tytul
stracil swoj'l przedmiotowosc, najlepiej odzwierciedlaj'lcym tytulem bylby taki, kt6ry zostal
teraz zaproponowany czyli "w sprawie zmiany sklad6w osobowych stalych komisji Rady
Miejskiej w Lubieniu Kujawskim" i rozumiem, ze Pan Przewodnicz'lcy taki tytul dla swojej
uchwaly b~dzie przedstawial. Takze st'ld zaszla koniecznosc zmiany tytulu przedmiotowej
uchwaly. Dzi~kuj~.



Porzetdek obrad po korekcie:
1. Uchwala w sprawie zaciqgm~cla dlugoterminowej pozyczki w Wojew6dzkim

Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu.
2. Uchwala w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy

Lubien Kujawski na lata 2014 - 2024.
3. Uchwala w sprawie dokonania zmian w budzecie gminy na 2014 rok.
4. Uchwala w sprawie zmiany sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miejskiej w

Lubieniu Kujawskim.
5. Uchwala w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lubienia Kujawskiego.
6. Informacje 0 pracach Burmistrza w okresie mi~dzysesyjnym.
7. Informacje Przewodniczetcego Rady 0 dzialaniach podejmowanych w okresie

mittdzysesyjnym.
8. Inne sprawy wynikajetce ze statutowej dzialalnosci Rady.
9. Interpelacje i zapytania Radnych.
10. Wolne wnioski, zapytania.
11. Zakonczenie obrad III Sesji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim.

Przewodniczqcy Rady - poddal pod glosowanie nowy porzetdek obrad. Pitttnastoma glosami
"za" przy braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujetcych sitt" porzetdek obrad zostal
przyj~ty.

Ad. 1. Uchwala w sprawie zaciqgnu;clQ dlugoterminowej potyczki w Wojew6dzkim
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu.

Skarbnik - Uchwala 0 zaciqgnittciu pozyczki z Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony
Srodowiska zostala podj~ta w dniu 25.09.2014 r. z przeznaczeniem na zakup samochodu
gasniczo - ratowniczego dla Ochotniczej Strazy Pozamej w Kanibrodzie. Niemniej jednak by
tet pozyczk~ otrzyma6 niezb~dna jest promesa, kt6ret w tym przypadku proponuje Zarzetd
Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej okreslajetc
dofinansowanie i warunki. Warunki takie otrzymalismy w promesie i stanowily one:
maksymalny okres splaty pozyczki na siedem lat, zas naliczony okres karencji 18 miesi~cy.
W zwietzku, z czym podj~ta wczesniej uchwala w dniu 25.09.2014 r. przekraczala 0 jeden rok
warunki dofinansowania, okreslala ona lata splaty 2016 - 2022 natomiast proponowana
zmiana skracajeden rok okres splaty i stanowi6 b~dzie lata 2016 - 2021, zgodnie z udzielonet
promeset przez Zarzetd Wojew6dzkiego Funduszu. Dlatego niezb~dne jest podj~cie nowej
stosownej uchwaly skracajetcej rok splaty. Dzi~kuje.

Przewodniczqcy Rady - zapytal czy Setpytania. Radni nie zabrali glosu w tym punkcie.
Wobec powyzszego poddal projekt uchwaly pod glosowanie. Pi~tnastoma glosami "za" przy
braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujetcych sitt" Uchwala Nr III/7/20 14 w sprawie
zaciqgnittcia dlugoterminowej pozyczki w Wojew6dzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i
Gospodarki Wodnej w Toruniu zostala podjttta.

Ad. 2 Uchwala w sprawie dokonania zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Lubien Kujawski na lata 2014 - 2024

Skarbnik - Panie Przewodniczetcy, Szanowni Radni, obie uchwaly Wieloletnia Prognoza
Finansowa i dokonanie zmian w budzecie, one si~ ze sobet wietzet.Jesli chodzi 0 Wieloletniet
Prognoztt Finansowet na lata 2014 - 2024 nie ulegajet zmianie dochody, wydatki, nie ulega
zmianie deficyt. Zmianie ulegajet przychody, tak po stronie rozchod6w jak i po stronie



wydatk6w 0 kwot~ 38.340 zl. Podyktowane jest to umorzeniem przez Zarzqd Wojew6dzkiego
Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej pozyczki udzielonej w 2010 roku na
zakup sredniego samochodu ratowniczo - gasniczego dla Ochotniczej Strazy Pozamej w
K16bce. Powyzsze stanowi uchwala Rady Nadzorczej 157/2014 z dnia 24.09.2014 r.
umarzajqc nam pozyczk~ w lqcznej kwocie 134.725 zl tj. 30 % pozyczki z czego umorzenie
zmniejszajqce kwot~ dlugu na rok 2014 przypada w kwocie 38.340 zl, na rok 2015 przypada
kwota 96.385 zl, ponadto w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzamy zmiany
dotyczqce wczesniej podj~tej pozyczki zmieniajqcej 0 jeden rok okres splaty. Dzi~kuje.

Przewodniczacy Rady - zapytal czy Sq pytania. Radni nie zabrali glosu w tym punkcie.
Wobec powyzszego poddal projekt uchwaly pod glosowanie. Pi~tnastoma glosami "za" przy
braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujqcych si~" Uchwala Nr II1/8/2014 w sprawie
dokonania zmiany Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Lubien Kujawski na lata 2014-
2024 zostala podj~ta.

Skarbnik - jest to nic innego jak uchwala dotyczqca Wieloletniej Prognozy Finansowej. W tej
uchwale zmieniamy tylko przychody i rozchody 0 kwot~ 38.340 zl wynika to jak wczeSniej
przedstawilam z umorzonej pozyczki. Dzi~kuje.

Przewodniczacy Rady - zapytal czy Sq pytania odnosnie projektu uchwaly. Pytan nie bylo.
Wobec powyzszego poddal projekt uchwaly pod glosowanie. Pi~tnastoma glosami "za" przy
braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujqcych si~" Uchwala Nr III/9/20 14 w sprawie
dokonania zmian w budzecie gminy na 2014 rok zostala podj~ta.

Ad. 4 Uchwala w sprawie zmiany sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miejskiej w
Lubieniu Kujawskim.

Przewodniczacy Rady - powiedzial, ze mamy juz podj~tq uchwal~ w sprawie powolania
stalych komisji Rady Miejskiej w Lubieniu Kujawskim i ustalenie jej sklad6w osobowych,
jednakze na jej podstawie nie wszyscy Radni Sq czlonkami chocby jednej komisji, to efekt
zaj~tego przez tych Radnych stanowiska. Chc~ podkreslic, ze uchwala z dnia 10.12.2014 r. w
tej sprawie podj~ta zostala w majestacie prawa i zachowaniem zasad demokracji, wychodzqc
naprzeciw oczekiwaniom ze wzgl~du na dobra wsp61pracy organu stanowiqcego z organem
wykonawczym gminy. W wyniku przeprowadzonych rozm6w ustalone zostalo, ze niekt6rzy
Radni zrezygnujq z udzialu w odpowiednich komisjach, a do ich skladu powolani zostanq
Radni, kt6rzy do tej pory nie byli w zadnej komisji.
Przewodniczqcy Rady zapytal czy Radni chcieliby wypowiedziec si~, co do tego punktu.
Radni nie zabrali glosu. Wobec powyzszego poddal projekt uchwaly pod glosowanie.
Pi~tnastoma glosami "za" przy braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujqcych si~" Uchwala
Nr III/10/2014 w sprawie zmiany sklad6w osobowych stalych komisji Rady Miejskiej w
Lubieniu Kujawskim zostala podj~ta.

Przewodniczacy Rady - poprosil przewodniczqcego komisji Budzetowo - Gospodarczej 0

przedstawienie stanowiska.



Radny Miroslaw Gawlowski - Panie przewodniczetcy, szanowni Radni, Panie Burmistrzu w
dniu 18.12.2014 r. zebrala si~ komisja Budzetowo - Gospodarcza, tematem komisji bylo
ustalenie wysokosci wynagrodzenia, oczywiscie to jest propozycja. Komisja obradowala w
pelnym skladzie i goscie zaproszeni: Pan Burmistrz, Pan Przewodniczetcy i Pani
Wiceprzewodniczetca. Komisja Budzetowo - Gospodarcza proponuj~ nast~pujetce skladniki,
co do wysokosci wynagrodzenia Pana Burmistrza. Wynagrodzenie zasadnicze 5000 zl,
dodatek funkcyjny 1500 zl i dodatek specjalny 31 %. Chc~ nadmienie, ze spotkalem si~ z
Paniet Kadrowq, do tych 5000 zl dodatku jest 11% dodatku stazowego. Letczna suma
wynagrodzenia Pana Burmistrza wynosi 9065 zl.

Przewodniczacy Rady - czy ktos z panstwa Radnych chcialby cos powiedziee w tym
temacie?

Radny Miroslaw Gawlowski - jest to sum a brutto. Pan Burmistrz b~dzie otrzymywal kwot~
6388,19z1 netto.

Przewodniczqcy Rady - zapytal czy Setpytania odnosnie projektu uchwaly. Pytan nie bylo.
Wobec powyzszego odczytal projekt uchwaly.

Radny Adam Maciejewski - zwr6cil uwag~, ze w uchwale me ma podanego dodatku
stazowego.

Sekretarz - Panie Przewodniczetcy, Panstwo Radni to jest w ust. 2 a mianowicie "Ponadto
Burmistrzowi Lubienia Kujawskiego zgodnie z wlasciwymi przepisami przyslugujet: dodatek
za wieloletniet prac~", on jest niezalezny od Pailstwa woli, nawet Rada Miejska w Lubieniu
Kujawskim nie ma mozliwosci zmiany tego dodatku, bo jest to przepis Prawa Pracy. lesli
jestem przy glosie patrz~ w projekt tej uchwaly i wydaj~ mi si~, ze ust. 1 pkt. 3 po myslniku
nie powinien miee brzmienia 9065 zl, lecz 2500 zl z tego wzgl~du, ze pkt. 3 odnosi si~ do
dodatku specjalnego w wysokosci 31% letcznie wynagrodzenia zasadniczego i dodatku
funkcyjnego. Wynagrodzenie zasadnicze wynosi 5000 zl, dodatek funkcyjny 1500 zl, co
razem daje kwot~ 650 Ozl to 31% z 6500 zl stanowi 2500 zl. lezeli to jest inna kwota to
prosz~ mnie poprawie. W takim wypadku na koncu pkt. 3 moim zdaniem powinna bye kwota
2500z1, bo to si~ odnosi do wysokosci dodatku specjalnego. Letcznie nie ma okreslonej kwoty,
ale stanowi ona sum~ tych trzech element6w.

Radny Adam Maciejewski - zapytal czy nalezy obliczye sum~ wynagrodzenia zasadniczego i
dodatku funkcyjnego.

Przewodniczqcy Rady - ponownie przeczytal projekt uchwaly i poddal go pod glosowanie.
Pi~tnastoma glosami "za" przy braku glos6w "przeciwnych" i "wstrzymujetcych si~" Uchwala
Nr III/ll/2014 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Lubienia Kujawskiego zostala
przyj~ta.



Burmistrz - zwracajqc si~ do radnych oraz zebranych gosci: co do prac w okresie
mi~dzysesyjnym to musz~ powiedziee, ze byl okres bardzo pracowity choe nie dlugi. Takim
gl6wnym punktem, kt6ry mojq uwag~ skupial i Pana Przewodniczqcego i Pani
Wiceprzewodniczqcej to kwestia samej pracy Rady, tych komisji. Z tego miejsca serdecznie
dzi~kuje Panu Przewodniczqcemu i Pani Wiceprzewodniczqcej za to zesmy potrafili
rozmawiae i po dzisiejszym glosowaniu ten problem, kt6ry byl, zostal rozwiqzany. Serdecznie
tu dzi~kuje mysl~, ze zar6wno mojq rolq i Radnych jest praca, kt6ra nas teraz czeka i to co
bylo do tej pory odchodzi w niepami~e. W tym okresie, kt6ry byl uczestniczylismy z Panem
Przewodniczqcym i z Paniq Wiceprzewodniczqcq w szeregu spotkan: w Betlejemskim
Swiatelku Pokoju, w Jaselkach w prawie wszystkich szkolach, czy to na zmian~ z Panem
Przewodniczqcym czy z Paniq Wiceprzewodniczqcq, w innych miejscach, w kt6rych byly
uroczystosci zwiqzane ze zblizajqcymi si~ swi~tami. R6wniez za nami impreza "Stoly
Wigilijne na Kujawach" tu juz prawie wszyscy Radni w tej imprezie uczestniczyli. Miala ona
wymiar dwojaki raz promocja miasta i gminy na tie powiatu, dwa mam nadziej~, ze te
kuluarowe rozmowy, kt6re gdzies si~ odbywaly z czlonkami Zarzqdu Wojew6dztwa, z
przedstawicielami Parlamentu czy tez Prezydentem Miasta Wloclawka w przyszlosci
zaowocujq. Zaowocujq bye moze dotacjami unijnymi, poniewaz ten nowy okres
programowania to b~dq tzw. zintegrowane inwestycje terytorialne, gdzie partnerzy, czyli
poszczeg6lne samorzqdy majq wypracowywae wsp6lne inwestycje. Dobrze by bylo gdyby ta
wsp61praca mi~dzy samorzqdami byla jak najlepsza. Z mojej strony ja przede wszystkim
ciesz~ si~, co do tych komisji. Bardzo mi osobiscie na tym zalezalo, ale i wiem, ze Panu
Przewodniczqcemu tez na tym zalezalo. Uczestniczylem w komisji Budzetowo -
Gospodarczej, kt6ra w mi~dzyczasie si~ odbyla to odnosnie mojego wynagrodzenia.
Kandydujqc pisalem, ze b~d~ wnioskowal 0 obnizenie pensji, taki wniosek byl zlozony.
Wsp6lnie usiedlismy komisja budzetu, Pan Przewodniczqcy i Pani Wiceprzewodniczqca nad
tym wnioskiem, przeanalizowalismy wszystkie wynagrodzenia W6jt6w i Burmistrz6w z
terenu powiatu i ustalilismy wynagrodzenie, jedno z nizszych, ale ja tez nie mam zadnych
pretensji. Odbylo si~ to w relacjach wzajernnego zrozumienia, tu nie bylo zadnych
uszczypliwosci z jednej ani z drugiej strony. Ja tez za to dzi~kuj~, bo tak to si~ odbylo jak
odbye si~ powinno, a nie w relacjach wzajemnego sporu. Ostatnie spotkanie, jakie si~ odbylo
- m6wi~ 0 posiedzeniu Rady - odbylo si~ w spos6b dose emocjonalny. Nie do konca tak to
powinno wyglqdae, ale tak si~ odbylo. Z jednej i z drugiej strony gdzies tam kazdy popelnil
jakis blqd. Pan Przewodniczqcy i Przewodniczqcy komisji budzetu poprosili mnie abym dwie
rzeczy sprostowal w tym momencie: 1) odnosnie odprawy dla mojego poprzednika, 0 kt6rej
wspomnialem 0 tych 73000z1 w tym znajduj~ si~ kwota 35000 zl to jest trzy miesi~czna
odprawa, kt6rq Burmistrz musial dostae z mocy prawa, a pozostala kwota tj. ekwiwalent za
urlop. On tez si~ nalezal z mocy prawa. Tego tematu juz nie chc~ wi~cej wywodzie. Ja
obiecalem, ze powiem w woli scislosci, bo takie byly nasze wzajemne rozmowy, ze m6wimy
sobie szczerze. Padla tez kwota, ale to bylo wywolane z tlumu odnosnie zadluzenia Gminy.
Wtedy powiedzialem, ze jest to 3 mln zl zadluzenia i to zadluzenie takie jest. Z
Przewodniczqcym zwlaszcza komisji Budzetowej analizowalismy inne gminy, tez Sq
zadluzone, jesli chodzi 0 Chodecz np. sqsiednia gmina bardziej zadluzona. Ja tego nie m6wi~
po jakiejs zlosci. Inwestujqc czy rzeczy realizujqc to zadluzenie jest konieczne, i teraz my
realizujqc nast~pne inwestycje tez pewnie jakims kredytem b~dziemy si~ posilkowae. K woli
scislosci mialem to powiedziee i to w tym momencie m6wi~, bo takie byly nasze rozmowy.
Nie uciekam od zadluzenia, bo ono jest, ale tez nie obarczam jakqs winq. Takie byly nasze
wzajemne ustalenia. Z mojej strony to chyba wszystko. Ciesz~ si~, ze te komisje Sq juz
ustalone i dogadane. Teraz przed Radnymi bardzo duzo pracy. Mysl~, ze juz po swi~tach



trzeba b~dzie usillse nad projektem budzetu, kt6ry zostal przedlozony w listopadzie do
Regionalnej Izby Obrachunkowej. Trzeba nad nim popracowae tak, aby w styczniu mozna
bylo przyjlle ten budzet, a wi~c przed kazdym z nas sporo pracy. Jezeli juz tutaj stoj~ to
wykorzystam ten moment zyczllc wszystkim wesolych swillt. Wszystkiego najlepszego.
Dzi~kuj~ bardzo.

Ad. 7 Informacje Przewodniczqcego Rady 0 dzialaniach podejmowanych w okresie
mi(dzysesyjnym.

Przewodniczqcy Rady - Szanowni Panstwo to co powiedzial Pan Burmistrz to ja r6wniez to
robilem, moze Pan Burmistrz byl na kilku spotkaniach wi~cej. Ponadto odczytal zaproszenie
na jaselkowy koncert kol~d organizowany przez mlodziez z Biblioteki Publicznej w Lubieniu
Kujawskim w dniu 28 grudnia 2014 r. 0 godz. 16.00.

Przewodniczqcy Rady - poprosil Przewodniczllcych komisji 0 opracowanie plan6w pracy i
popracowanie nad projektem budzetu. Przypomnial 0 przynoszeniu zdj~e do legitymacji i
zlozeniu oswiadczen majlltkowych do konca grudnia.

Radny Jacek Kosmalski - Panie Przewodniczllcy, Szanowna Rado, Panie Burmistrzu mialem
okazj~ zapoznae si~, otrzymalem dokumentacj~ 0 zmianie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy a wlasciwie 0 Prognozie Finansowej Gminy na lata 2014 - 2024 i patrzllc na te cyferki
to Sll takie liczby, kt6re mnie za bardzo nic nie m6will tym bardziej naszemu spoleczenstwu.
Ja mam pytanie Panie Przewodniczllcy czy w og6le w naszej gminie jakas prognoza
rzeczowa, typowo rzeczowa na inwestycje, na spoleczne sprawy, rozw6j i nie na rok dwa, ale
powiedzmy na te lata 2014 - 2024 a przynajmniej opracowanie na lata tej kadencji, kt6rll
mamy, zebysmy wiedzieli konkretnie, na co mozemy bye przygotowani jako spoleczenstwo?
Spoleczenstwo wie, rozumie, ze trzeba cos gdzies poczekac, ze ma bye zrobione. Jest
zrozumiale i dlatego, zeby nie budzie jakis emocji to taki plan byl by zatwierdzony przez
Rad~. Jesli czegos takiego nie ma to mozna to przygotowae w oparciu 0 spotkania, kt6re b~dll
si~ odbywae odnosnie wybor6w soleckich. Zyczylbym w tym Nowym Roku bysmy jako
Radni potrafili podzielie si~ wladzll i tego Panstwu i sobie zycz~.

Burmistrz - Jezeli chodzi 0 ten wykaz zalozen inwestycyjnych czy wykaz inwestycji to
zalllcznik 3 i 3a do budzetu, nad kt6rym b~dziemy pracowae to jest tzw. wykaz przedsi~wzi~e
inwestycyjnych z tym, ze on zgodnie z Ustawll 0 Finansach Publicznych obejmuj~ okres tylko
na trzy lata, tam Sll wymienione inwestycje, kt6re mogll bye realizowane, choe najbardziej
willzllce Sllinwestycje w danym roku budzetowym, bo nast~pne to Slltakie prognozy.

Przewodniczqcy Rady - zlozyl Panu Burmistrzowi, Radnym i wszystkim zebranym zyczenia
swillteczne.

Radny Miroslaw Gawlowski - C ... ) Konczllc dyskusj~ na temat zadluzenia, ja si~ bardzo
dokladnie przygotowalem, bo rzeczywiscie byly na poprzedniej sesji duze emocje i ja to
rozumiem. Chcialbym w przyblizeniu pokazae jak nasza gmina stoi, bo bardzo lezalo mi to na



sercu jak tam byly odglosy niespome, ze zadlutylismy gmin~, a tak si~ zlozylo, ze jestem
Radnym kolejn"l kadencje i jestem Przewodnicz"lcym komisji Budzetowo - Gospodarczej i mi
posrednio bylo bardzo przykro, ze ile si~ gospodarowalismy. Chc~ powiedziec ile na glow~
jednego mieszkanca i jaki procent ma nasza gmina zadluzenia w powiecie Wloclawskim
wsr6d naszych s"lsiad6w. Na glow~ jednego mieszkanca mamy zadluzenie na 2015 rok 425 zl
i tj. 13,7% do pelnego budzetu. Nasza gmina s"lsiednia Baruchowo ma 1435 zl na jednego
mieszkanca ponad 1000z1 wi~cej i tj. 40,6% pelnego budzetu. Nast~pna gmina Chodecz.
Chodecz wbrew pozorom ma zadluzenie zblizone do nas na glow~ jednego mieszkanca, ale z
racji tego, ze tam byly zablokowane inwestycje. Na glow~ maj"l 550 zl czyli 18,4% pelnego
budzetu. Natomiast Chocen ma 1441 zl tj. 51,5% budzetu. Wloclawek tez ma wysokie
zadluzenie. Chcialbym powiedziec z tego miejsca, nie tlumacz"lc si~, ale dysponuj"lc
sprawdzonymi danymi. Nasza gmina jest najmniej zadluzona i jest w bardzo dobrej kondycji
finansowej, takze te 3 mln zljest, ale to 13,7% calego naszego budzetu.

Radny Jacek Kosmalski - powiedzial, ze jest zwolennikiem nawet bardzo duzego zadluzenia,
jezeli S"lwidoczne efekty dzialania. C ... )

Przewodnicz"lcy Rady - W zwi"lzku z wyczerpaniem porz"ldku obrad Przewodnicz"lcy Rady
zamkn"ll obrady II1/20 14 Sesji Rady Miejskiej - godz. 10:50.
Na tym protok61 zakonczono.

Protokolant
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